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Närvarande: Stina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Catarina Roos, Katarina Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Budgeten för 2023 godkändes och behövde inte revideras.
Den tas rent formellt imorgon på huvudstyrelsen.
Vi höll budgeten 2022.

Info om gjorda
och planerade
inköp

Vi fick lite extra pengar innan nyår och köpte in lite olika
saker till innebandyn.

Årshjul Vi tittar på årshjulet för 2023
Januari: Ska seniorlagen kvala? Vi ställer frågan till herrlaget
Huvudstyrelsemöte imorgon
Sektionsmöte idag
Förbereda spelarintervjuer, vi tittar på frågorna och förändrar
dem
Herrlaget: Stina och Catarina
Damer utveckling: Catarina och Katarina
Herrar utveckling: Jesper och Peter
Vi återkommer om vilka dagar vi vill intervjua dem
I årshjulet har vi även med bingo, VM-rally, innebandygalan
och målvaktsträningar. Men de punkterna tar vi separat nedan

Jesper

Bingo våren och
sommaren -23

22/1 Damer utveckling
5/2 Herrlaget
19/2 Herrar utveckling
5/3 Damer utveckling

VM- Rallyt Stina och Peter håller i VM-rallyt från sektionens sida.
Det är fredag den 10/2 och det är 3-4 st per lag som ska jobba.
Starten i år är 9.30 och vi tror att vi behöver börja jobba ca
8.00. Mer info kommer senare



Målvakts-
träningar
våren -23

Vi har ändrat första målvatksträningen för de yngre av olika
anledningar. Första tillfället blir 25/1, kl 19.00-20.00 i
Liljahallen. Vi vill att alla är färdigombytta kl 19 så att vi
hinner. Vi önskar att P11 är skyttar vid första tillfället och
hoppas att det går bra
Målvaktsträning för de yngre blir alltså:
25/1 kl 19-20 i Liljahallen
1/3 kl 19-20 i Liljahallen

Målvaktsträning för de äldre:
18/1 kl 19-20 i Liljahallen
15/2 kl 19-20 i Liljahallen

Innebandygalan
1/4

Vi kommer att vara i Liljaskolans kök
Diplom till de yngre lagen
3 priser till de äldsta lagen
Vi har dokument på allt vi köpte in i fjol, gällande grönsaker
etc. Vi tittar på det redan på nästa möte och funderar på vad vi
behöver mer utav

Utomhussarg Vi har ju ansökt om pengar för att kunna köpa in en
utomhussarg för att både kunna ha innebandyträningar
utomhus men även spontaninnebandy ute.Och vi fick beviljat
en stor summa pengar. Vi upptäckte nu att det är stor skillnad i
pris på sarger
Sarg från Tress sport och lek kostar 170 000:-. Sarg från
klubbhuset kostar 44 000:-
Är den lika bra? Om den är det kanske vi kan köpa 2 st och ha
en vid Liljahallen/Hammarhallen och en vid friluftsområdet.
Vi kollar upp det.
Vi pratar med kommunen om vart den/de ska vara och vem
som har ansvar för sargen efter att den är uppställd.

Fler sektions-
medlemmar

Vi skulle behöva få 1-2 till sektionsmedlemmar
Vi funderar på namn. Vi hoppas att någon som läser
protokollet blir intresserad och vill vara med :)
El kan vi ha några sektionsmedlemmar som kan ha
specialuppdrag, tex innebandygalan?



Utbildningar
våren -23

Vi tänker boka in en utbildning runt akut skadehantering och
en runt knäkontroll.
Vi tänker även boka in en utbildning med Mattias Bergsdorf.
Mattias har ju hållit i träningar med olika lag och tipsat ledare
om olika övningar. Vi önskar att han kommer igen och tipsar
oss.

Vi hoppas också att alla ledare gick “Tryggare tillsammans”
via Rädda Barnen under hösten. Annars hoppas vi att ni alla
går den utbildningen nu redan i januari. Det är en
webbutbildning
www.raddabarnen.se/rad-och-kunskap/en-trygg-och-inkludera
nde-fritid/foreningsliv/webbutbildning/
på 30 min.

Alla i sektionen har nu ett inspirationsmaterial från svensk
innebandy gällande Schysst förebild, schysst match och det
schyssta laget som vi ska läsa.

Uppstartscup för
F/P 15

Vi kommer att ha cup för pojkar och flickor födda -15. Vi
hoppas att herrarna håller i cupen för pojkarna och att damer
utveckling håller i cup för flickorna.
Cupen kommer att vara lördag 18 mars och söndag 19 mars,
men herr och dam utv ska välja vilken dag de vill ha sin cup,
så vi återkommer om vilken dag det blir för de olika lagen.

Uppstart med
bollskoj för barn
födda -17 -
beslut i
huvudstyrelsen

Huvudstyrelsen har bestämt att vi inte har bollskoj för 6
-åringar framöver. Detta gör att vi inte kommer att starta upp
något för pojkar och flickor födda - 17 till hösten.

Inställda
träningar

26/2 är all träning i Vännäsby och Hammar inställda, detta
drabbar framförallt P15. Om de vill träna den dagen får de ta
kontakt med Peter Lundström och be om en tid i Liljahallen.
25-26/3 är det upptaget i alla hallar för volleybollcup, så då
ställs alla träningar in

Övriga frågor Vi flyttar nästa sektionsmöte från 5/2 till 29/1 för att hinna
diskutera rallyt i god tid innan rallyt.

Noterats av Katarina E
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